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§18 
Justerare och tid för justering 
Beslut 
Robert Hamberg utses att justera dagens protokoll. 
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§19 
Fastställande av föredragningslista 
Sammanfattning 
En preliminär lista på de ärenden som ska behandlas på FoU-rådets möte har sänts ut till 
rådets ledamöter. Robert Hamberg (M) anmäler en övrig punkt om formalia för FoU-rådet. 
 

Förslag till beslut 
Föredragningslista fastställs enligt förslag. 
 

Beslut 
Föredragningslista fastställs enligt förslag. 
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§20 
Föregående protokoll 
Sammanfattning 
Ordförande går igenom protokollet från rådets möte den 12 september 2024. 
 

Förslag till beslut 
Protokollet från FoU-rådets möte från den 12 september läggs till handlingarna. 
 

Beslut 
Protokollet från FoU-rådets möte från den 12 september läggs till handlingarna. 
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§21 
Aktuellt inom FoU (inkl. budget 2025) 
Sammanfattning 
Bodil Landstad, FoU-direktör, informerar om den organisationsförändring som träder i kraft 
1 januari 2025 och hur den kommer att påverka forskning, utbildning och utveckling. Bland 
annat innebär förändringen att Forskning och Utbildning fortsatt kommer att tillhöra FoU-
direktörens avdelning medan Utveckling och Digitalisering flyttas över till den nya 
avdelningen Digitalisering. Båda avdelningarna kommer att tillhöra Utvecklings- och 
digitaliseringsdirektören Johannes Hörnberg. Utifrån de aktiviteter som behöver genomföras 
kopplat till IT, digitalisering, informationsförvaltning ser Bodil fördelar med att 
utvecklingsfrågorna i samma organisatoriska enhet som IT. Organisationsförändringen 
innebär också att Projektkontoret blir en egen avdelning - Utveckling Strategi och Styrning. 
 
Bodil informerar vidare att Pelle Håkansson, enhetschef för Forsknings- och 
utbildningsenheten, kommer att sluta inom Region Jämtland Härjedalen. En tjänst som 
Forskningschef utlyses i dagarna men det kommer att bli ett glapp som behöver hanteras en 
period framöver. Anna Wigren går in som tillförordnad chef på Utbildningsenheten till dess 
att intern rekrytering av tjänsten avslutas. 
 
Utifrån regionstyrelsens beslut i oktober 2024 (§ 143) om att sänka budgeten för interna 
FoU-medel uppskattar Bodil att färre medarbetare kommer kunna beviljas medel. Vissa 
grupper kommer behöva prioriteras. Utifrån det finns en oro över tillväxten. Om interna 
forskningsmedel inte kan fungera som lockbete och bidra till att fler vill forska måste 
tillväxten på nya forskare säkras på andra sätt. Bodil undersöker olika alternativ. Bengt 
Bergqvist, ordförande, påminner om att budgetnivån ska utvärderas innan 2026 års budget 
ska fastställas. Men FoU-rådets ledamöter ställer också frågor om möjligheten att använda 
alternativa finansieringsmodeller för medlen och möjligheten att nyttja externa medel. 
 

Beslut 
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar. 
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§22 
Utbildningsmiljöer i Region Jämtland Härjedalen 
Sammanfattning 
På FoU-rådets möte i september framfördes önskemål från ledamöterna om att få ett 
samlat grepp om Region Jämtland Härjedalens utbildningsuppdrag och de 
utmaningar som finns. FoU-rådets ledamöter anser att det är viktigt att de olika 
utbildningsdelarna drivs på ett likvärdigt sätt. Bodil Landstad, FoU-direktör, har inför 
dagens möte samlat olika kompetenser för att ge rådet en överblick om frågorna och 
de utmaningar som finns. FoU-rådet får information om följande områden: 
 
Maria Korndahl, Praktikplatssamordnare, informerar att satsningen med att 
tillsätta VFU-strateg och kliniska adjunkter har fallit väl ut. Under 1,5 år har Region 
Jämtland Härjedalen ökat antalet VFU-platser i regionens verksamheter och 
målsättningen om 64 platser närmar sig. Hittills har fokus varit på 
sjuksköterskeutbildningen, där utmaningar gällande kompetensförsörjning och 
anpassningar utifrån yrkeskvalifikationsdirektivet varit störst men målsättningen är att 
arbetet ska spilla över på flera yrkeskategorier.  
 
Fortsatta utmaningar är att det fortfarande saknas incitament för handledare och 
huvudhandledare. Huvudhandledare har fått bättre förutsättningar i vissa 
verksamheter, men handledares förutsättningar har inte förändrats. En annan 
utmaning som lyfts är avsaknad av boende eller dubbel boendekostnad vid VFU på 
annan ort.  
 
Ledamöterna ställer frågor om möjligheten att nyttja Landstingsbostäder i större 
utsträckning. Det finns också goda exempel i länet där kommuner finansierar 
mellanskillnaden via externa medel.   
 
Pelle Håkansson, enhetschef Forsknings- och utbildningsenheten, 
sammanfattar Läkarprogrammet 4 studieorter (LP4U), Allmäntjänstgöringen (AT), 
Bastjänstgörngen (BT), Specialisttjänstgöringen (ST), Praktisk tjänstgöring för 
psykologer (PTP), ST-Läkare psykologer (STP) och ST-tand. Bland annat redovisar 
han statistik om hur Region Jämtland Härjedalen i jämförelse med andra regioner 
lyckats behålla de som gått läkarutbildningen. Han informerar bland annat att av 
regionens 500 läkare är 147 ”våra egna”. 
 
FoU-rådets ledamöter lyfter behovet av en långsiktig planering. I omställningen mot 
Nära vård och kopplat till kompetensförsörjningen, är det viktigt att kunna matcha 
behov kopplat till det faktiska antalet. FoU-rådet konstaterar också att den politiska 
organisationen har en viktig roll att genom politiska beslut styra i rätt riktning för att 
utbildningsverksamheten ska få effekter på regionens kompetensförsörjning. 
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Anders Bylander och Elin Roos, HR-strateger, informerar om utmaningen att gå 
från 16 mkr till 8 mkr för de regionövergripande studiemedlen. En av konsekvenserna 
har varit att verksamheten själva har tagit kostnaderna och beviljat studiemedel till de 
medarbetare som ansökt om det. Utifrån det finns behov av att tydliggöra rutiner för 
att få bättre koll på hur mycket medel som går till studemedel totalt. 
 
FoU-rådets ledamöter ser allvarligt på att den budget som är satt för studiemedel inte 
hålls och önskar återkoppling om åtgärders. Frågor ställs om det går att kontrollera 
hur medel bokförs på ett bättre sätt. 
 

Beslut 
1. FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar. 
 
2. FoU-rådet ska på sina möten under 2025 följa arbetet med rutiner för studiemedel. 
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§23 
Pre-Nobel 
Sammanfattning 
Den 9 december är det dags för det årliga forskningsevenemanget Pre-Nobel. Anna Wigren, 
Sjuksköterska på FoU-enheten, informerar om upplägget. 2024 års evenemang har temat 
"Livets resa". De medarbetare som beviljats FoU-medel för 2024 finns på plats för att 
presentera sin forskning. 
 

Beslut 
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar. 
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§24 
Fördelning av FoU-medel 
Sammanfattning 
Pelle Håkansson, enhetschef Forsknings- och utvecklingsenheten, redovisar en 
sammanställning över fördelning av interna FoU-medel för 2025. Totalt att fördela är 5 mikr. 

• Projektmedel – 19 ansökningar och förslaget är att bevilja 0. 
• Doktorander Fortsättning: 13 ansökningar och förslaget är att bevilja alla 13.  
• Doktorander Ny: 8 ansökningar och förslaget är att bevilja 1. 
• Post doc Fortsättning: 5 ansökningar och förslaget är att bevilja alla 5. 
• Post doc Ny: 0 ansökningar. 
• Syskonen Persson: 9 ansökningar och förslaget är att bevilja 4. 
• ALF: 12 ansökningar och förslaget är att bevilja 11.   

FoU-rådets ledamöter ställer frågor om hur de olika kriterierna viktas. De ställer också frågor 
om hur fördelningen sett ut om medlen legat på 7 mkr som tidigare år. Enligt Pelle används 
samma matris som tidigare för att kunna beräkna tilldelningen. Mer medel hade förmodligen 
inneburit att fler nya doktorander kunna beviljats medel under förutsättning att de uppfyllt 
kriterierna. 
 

Beslut 
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar. 
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§25 
Inför uppföljning av FoU-rådet på styrelsen i december 
Sammanfattning 
På regionstyrelsens möte i december ska Region Jämtland Härjedalens politiska råd följas 
upp. I enlighet med Verksamhetsplan 2024 ska respektive ordföranden avge en muntlig 
redovisning. Sandra informerar om upplägget på redovisningen och vilka punkter som 
ordförande föreslås ska fokusera på. 
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§26 
Övriga frågor 
Sammanfattning 

• Formalia för FoU-rådet 

Robert Hamberg anser att rådet bör överväga hur det under 2025 kan utvecklas och i 
enlighet med uppdraget bli mer rådgivande. Ett sätt kan vara att fundera på hur 
information i olika frågor sammanställs. På dagens möte hade Bodil inviterat olika 
medarbetare som jobbar med utbildningsfrågor om att redovisa en samlad bild av 
regionens utbildningsverksamhet. Det kan vara ett koncept att använda oftare. 
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